
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Referat 
For møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

30. oktober 2024 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Meddelelser, Fastsættelse af feriekalender, Budgetopfølgning, 
Skole/hjem-samtaler, røgfri/nikotinfri skoletid 

             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
Afbud: Jakob Lindbirk, Bob, Mikkel 
Referent: Mikael Stenstrup 
Forbered: Læse bilag 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Meddelelser Orientering fra: 

• Forperson 

• Elever 

• Medarbejder 

• Eksterne 
• Ledelsen 

 

20 min. Forperson 
Glæder sig til at få nogle gode 
skolebestyrelsesmøder. Der sker 
udvikling.  
 
Der efterspørges orientering til 
forældre om mobilfri skole. 
 
 
Elever 
Intet særskilt 
 
Medarbejder 
KKFO: Der har været gode ture i 
efterårsferien. Det har været rigtigt 
hyggeligt. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der er børn der går til Spirekor. Det 
fylder rigtigt meget på den positive 
måde. Koret skal sammen med 
nogle andre skoler synge to 
koncerter til januar hos Danmarks 
Radios koncertsal. 
 
Der er planlagt Halloween på fredag. 
Personalet er blevet inspireret af 
temaugen der har været på skolen. 
Der bliver noget med nogle 
klippekort, så børnene bliver fordelt 
godt på de aktiviteter der er. 
 
Der har været noget dans op til 
efterårsferien. Det er et samarbejde 
med Stands og Dans som låner 
vores hal. Vi håber der kommer 
mere af det samarbejde. 
 
Der kører også Master Chef i 
madlavning. 
 
Skole: 
Legepatrulje er så småt startet op. 
Det er 4. årgang der skal køre det. 
Mange af eleverne er interesserede i 
at være legepatrulje. Det kommer 
rigtigt op at køre i uge 46, da der pt. 
er afprøvning. 
 
Vi skal i gang med 
skole/hjemsamtaler.  



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Der er godt humør. Folk er tilfredse 
med ledelsen. Der er en god 
stemning. 
 
Det har været en hård skolestart. 
Folk underviser mange lektioner. Det 
er højere end gennemsnittet i 
København. 
 
Bollesalg starter på fredag. 
 
Ekstern 
Afbud 
 
Ledelsen 
Vi har været ramt af fravær på 5. 
årgang. Og er det til dels stadig. 
Der kommer noget info ud til 
forældrene på årgangen.  
 
På 1. årgang er der også noget 
fravær. Der kommer snarest en 
udmelding fra ledelsen til 
forældrene.4. årgang er pt. ramt af at 
to faste lærere har undergået 
operationer. 
 
Generelt har der været meget 
fravær grundet sygdom, ferie, 
kurser, barn syg osv. Så der har 
været en del aflysninger af 
undervisning i de ældste årgange.. 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Forældre og elever orienteres ved 
alle aflysninger.  
 
Status på skoleleder stillingen er at 
der en del aftaler i kalenderen med 
potentielle ansøgere der vil høre 
nærmere om skolen. 
Vi har en god fornemmelse. 
Ansøgningsfristen er 10. november 
2024.  
 
Der er ansat en ny bh. klasseleder 
der starter på fredag. Hun har  
været ansat her tidligere i et vikariat.  
Hun vil også være med til 
indskrivningsmøde på mandag aften 
for kommende forældre. 
 
Der er indskrivningsmøde på 
mandag. På bestyrelsesmødet var 
der en kort drøftelse af hvad 
medlemmerne tænker potentielle 
nye forældre har brug for at vide. 
Ledelsen har også tanker om 
hvordan vi kan gøre aftenen mere 
spændende end det måske har 
været de seneste år. Det vil være et 
godt tema på et kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
Der mangler en matematiklærer på 
7. årgang. Det har der gjort i længere 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

tid. Måske er der en løsning lige på 
trapperne. Det håber vi. 
 
Omkring A-guide er det bevilget. Vi 
er ved at planlægge hvordan alle 
lærere og pædagoger kommer 
igennem modulerne. 
 
Omkring cykeltrafik på fortovet i 
Saxogade så er politiet meget aktive. 
Det er også forældre der cykler på 
fortovet. Der skal lyde en stor 
opfordring til forældrekredsen om 
at undlade at cykle der. 
 
KKFO. Der er ved at blive fulgt op på 
tilsynsrapporten.  
Rapporten bliver taget op i 
personalekredsen. Så der kan 
arbejdes med de enkelte ting.  
Rapporten skal også op i 
forældreråd og skolebestyrelsen. 
Rapporten skal drøftes på 
skolebestyrelsesmøde til november. 
 
Hjemmesiden er opdateret omkring 
hvad der sker i KKFO. 
 
Personalet arbejder godt og vil gerne 
en masse nye ting. 
 
 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
 
 
 
 
 

2 Feriekalender  
v. Morten 

Fastsættelse af feriekalenderen for det kommende 
skoleår 

5 min Der er en masse obligatoriske ting der 
ikke kan fraviges i den vejledende 
ferieplan. Det eneste vi kan ”lege” med 
er valgdagen. Vi kan vælge at holde 
åbent på valgdagen og så holde den 
ekstra fridag der opstår og lægge den 
den 23. december i stedet. 
Det vil sige at vi skal i skole den 22. 
december og lave afslutningsdag 
Skole bestyrelsen beslutter vi holder 
åben på valgdagen og lukket den 23. 
december 2025. 

3 Budgetopfølning 
v. MIS 

• Budgetopfølgning 
 

Bilag: Budget 

10 min Det er svært forståeligt materiale vi 
har modtaget her ved 3. prognose for 
2024. Prognoserne er jo et forsøg på 
at forudse hvad resultatet bliver for 
2024 når året er omme. Der indgår 
naturligvis en række skøn og 
forudsætninger (f.eks. om refusioner 
kommer i 2024 eller året efter). Det 
ser pt. ud til at resultat for både skole 
og KKFO er forbedret i forhold til hvor 
vi stod ved indgangen til 2024 hvor 
skolen stod med et underskud på 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

omkring 750 t.kr. og KKFO et 
overskud på omkring 200 t.kr. 
Skolen køber en del pædagogtimer i 
KKFO, der anvendes til dækning af uuv 
i både ind- og udskoling. Hvorledes 
den afregning pt. er behandlet 
regnskabsmæssigt er vi usikre på.  
Det er svært at overskue 
regnskabsmaterialet så vi (Christian, 
Marianne og Mikael) holder et møde 
med vores økonomikonsulent 19. 
november 2024 hvor vi sammen bliver 
skarpere på hvor vi står økonomisk.  

4 Skole/hjemsamtaler 
v. Morten 

Skole/hjemsamtaler set fra et Forældre- og 
elevperspektiv på baggrund af drøftelser i 
personalegruppen. 
Meddelelsesbog. 

45 min Oplæg ledelsen: 
Der en obligatorisk meddelelsesbog 
der har erstattet det der tidligere hed 
elevplaner. 
Vi har i skolen været optaget i at 
pædagogerne kan deltage ved 
skole/hjemsamtaler på 0. – 3. årgang. 
Det er et nyt tiltag.  
Man vil fra ministeriets side med 
meddelelsesbogen gerne være 
fremadrettet. Der er også Barnets Lov 
der vil øge barnets stemme omkring 
egen skolegang.  
Vi har holdt et personalemøde om det 
og har ikke en færdig model for det. 
Det har vi ikke besluttet endnu.  
Meddelelsesbogen er ikke kommet 
helt i gang endnu. Nogle bruger den 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

meget, andre ikke. Meddelelsesbogen 
skal være fremadrettet. Alle årgange 
skal anvende meddelelsesbogen. 
Meddelelsesbog skal indeholde 
målsætninger for dansk, matematik og 
nogle trivselsområder. Vi skal finde ud 
af hvordan det hele kan blive et 
dynamisk værktøj. 
Intet ligger helt fast pt. da vi vil 
afprøve forskellige ting.  
Skole/hjemsamtaler starter inden 
længe.  
 
 
 
Bemærkninger fra bestyrelsen: 
 
Kan der skrives ud til alle forældre om 
tiltaget og at der er tale om nogle 
afprøvninger hvorfor det ikke vil være 
samme form på alle årgange? Så hvis 
man har børn på forskellige årgange, 
kan man sagtens opleve forskellige 
måder mht. indhold og timing. 
 
Kan der arbejdes med nogle 
cafemodeller hvor elever og forældre 
kan høre om andre fag end lige dansk 
og matematik. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Der er stor forskel på samtaler i 
indskoling og udskoling mht fokus på 
fag, trivsel osv. 
 
Kan samtalerne vare længere så der 
også er tid til at elever og forældre 
også kan nå at være alene med læreren 
i løbet af samtalen. 
Der kan sættes mål for alle elever. Alle 
kan udvikle sig.  
 
Der efterspørges noget 
kommunikation om, at man altid vil få 
besked hvis der er særlige 
udfordringer.  
 
Udover ovennævnte blev der nævnt 
en lang række øvrige ting som blev 
noteret ned til det videre arbejde. 
 
Aftaler: 
Morten skriver ud om de forskellige 
tiltag snarest. 
 

5 Røg- og nikotinfri 
skole 
v. Morten 

Drøftelse af evt. indsats på baggrund af oplæg fra 
forvaltningen 
 
Bilag: Oplæg fra forvaltningen 

30 min Der var en drøftelse af emnet. Vi har et 
princip om røgfri skoletid.  
Det skal til enhver være kendt af 
elever, personale og forældre. 
Skolebestyrelsen har ikke behov for at 
gå nærmere ind i det. Ledelsen vil 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

overveje om der skal skrives særskilt 
ud til det.  
Elevrådet vil drøfte emnet i elevrådet, 
f.eks. om der skal nogle særlige 
kampagner i gang. 
 

6 Kommende møder 
v. Tine 

Drøftelse af dagsorden for de kommende 2 SKB møder 10 min Tilsynsrapport KKFO (november) 
Princip for skole/hjemsamarbejde. Der 
skal ses på det nuværende princip 
(november) 
Opfølgning på handleplan gerne ved 
nogle personaler (januar) 

 Kommende møder 
fortsat: 

• Hvordan modtager vi bedst den nye skoleleder 
• Trivselsmåling 
• Opfølgning på handleplanen 

• Årgangsgennemgang – kvartalsvis 25/9 – 27/11 – 26/3 
– 18/6 

• Strategisk overvejelse om princip for klassedannelse 
(afventer ny skoleleder) 

• OBS 1 årligt møde SKB+KKFO-forældreråd 
• Fastsættelse af dato for kontaktforældremøde. 
• Tilsynsrapport KKFO 
• Pric 

 

  

 
Forældrerepræsentanter: Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen, Kristina Silla, Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Anders 
Jerking, Tenna H. Petersen 
Forældre suppleant: Bjørn Sven Jensen 
Medarbejderrepræsentanter: Kenneth Engberg Hansen, Laila Chamseddine 
Eksterne samarbejdspartnere: Mikkel Bendtsen, VUG 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

Elev rep.: Bob Høffding 7. A og Theo Boström 7. A 
Fra skolens ledelse: Morten Christensen souschef og konstitueret skoleleder, Christian von Jessen, KKFO-leder, Mikael 
Stenstrup, administrativ leder 


